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§ 130  2021/99 2021.2989  
 

Val av protokolljusterare 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen utser Daniel Nestor (S) att, jämte kommunstyrelsens ordförande 
Jacob Käll (C), justera dagens protokoll. 
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§ 131  2021/100 2021.2990  
 

Fastställande av dagordning 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen fastställer dagordningen för dagens sammanträde och godkänner 
deltagande av Magnus Danlid (C), ordf för Vimarhem AB i ärende 3 och 4.  
 
Ordförande Jacob Käll (C) påtalar också förekomsten av ärende 37 som kom in sent på 
dagordningen. 
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§ 132  2019/280 2021.2992  
 

Översiktsplan - plan och process (ÖP) 
 

Sammanfattning 
Maria Bolin, samhällsplanerare, miljö- och byggnadsförvaltningen och Andreas Horste, 
samhällsbyggnadschef, redogör för utkast till projektplan för arbetet med översiktsplan. 
 
Maria Bolin går översiktlig igenom projektplanens innehåll: 

 Bakgrund 
 Syfte och mål 
 Planens innehåll, struktur och utformning 
 Projektgenomförande (organisation, tidsplan) 
 Kommunikation 
 Risker 
 Uppföljning och genomförande 
 
Den nya översiktsplanen syftar till ett samlat och hållbart grepp om den framtida 
samhällsutvecklingen i kommunen och ska ge tydlig vägledning i kommunens interna 
arbete såväl som till kommuninvånare, myndigheter och näringsliv.  

Effektmålet som väntas efter att projektet har genomförts är en långsiktigt väl genom-
tänkt och hållbar bebyggelse- och samhällsutveckling av Vimmerby kommun 

Målet är att översiktsplanen ska kunna antas tidigt 2024. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott bereder ett färdigt förslag till projektplan den 8 juni 
inför kommunstyrelsens sammanträde den 29 juni, då beslut om projektplan förväntas 
tas. 
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§ 133  2011/79 2021.2995  
 

Vackra Vimmerby - information 
 

Sammanfattning 
Joakim Svensson, infrastruktursamordnare, och Maria Bolin, samhällsplanerare från 
samhällsbyggnadsavdelningen respektive miljö- och byggnadsförvaltningen berättar 
kort om Vackra Vimmerby. 

Joakim Svensson nämner några aktuella arbeten som den anlagda blomsterängen vid 
infarten från väg 23/34, ljusfontän i Källängsparken, en så kallad ”pocket park” vid 
kvarteret Stören mot Västra Tullportsgatan och arbeten på Rönnbärsgatan och Lunda-
gatan. 

Frågor som tas upp är bland annat 

 samhällsbyggnadsgruppens sammansättning och roll (bl a som lämplig ansvarig 
instans för Vackra Vimmerby) 

 kopplingen mellan översiktsplanen och Vackra Vimmerby samt vikten av att hålla 
ihop processer som har uppenbar koppling till varandra; kommunikationsaspekten 
både internt och externt är mycket viktig 

 eventuellt framtagande av en handlingsplan för de kommande 5-8 åren samt 
möjligheten/ lämpligheten att en del av investeringsbudgeten avsätts för åtgärder i 
linje med Vackra Vimmerby 

 det rimliga i att, vid behov, köpa in extern kompetens (vilket görs) 

 uppsnyggning av infarterna till staden som en möjlig/rimlig prioritering 
 
Avslutningsvis visar Anna Erlandsson Karlsson, administrativ och kommunikations-
chef, en bild på hur placeringen av stadsvapnet kan komma att bli i och med ombygg-
nationen av stadshusets entré. 
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§ 134  2018/620 2021.2996  
 

Förstudie för skollokaler i tätorten - information 
 

Sammanfattning 
Malin Starenflykt, byggingenjör/projektledare, Torbjörn Bergström, fastighetschef, samt 
Ola Karlsson, barn- och utbildningschef, deltar för kort diskussion kring förstudien ang 
skollokaler i tätorten. 

Fastighetsavdelningen ser gärna ett beslut före sommaren, men kommunstyrelsen ser 
behovet av mer tid för inläsning och framför allt förankring i de olika partigrupperna. 

I stället för beslut i kommunstyrelsen den 29 juni önskar styrelsen den dagen istället få 
svar på de frågor som kan komma ur de partiinterna diskussionerna. 

Respektive parti skickar sina frågor till Malin Starenflykt senast den 15 juni. 

Ambitionen är att kommunstyrelsens sedan tar beslut om alternativ senast vid sitt möte 
den 17 augusti 2021. 
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§ 135  2021/264 2021.2998  
 

Information från Söderberg & Partner 
 

Sammanfattning 
Monica Reinel, konsult från Söderberg & Partner, informerar kortfattat om den 
gruppförsäkring som Skandia erbjuder. 
 
Monica Reinel beskriver kortfattat 

 En gruppförsäkring innebär 

 Vad som ingår i erbjudandet och lyfter särskilt de delar som handlar om samtalsstöd 

 Vimmerby kommuns fördelar (kostar t ex inget för kommunen) 

 Individens/den anställdes fördelar; samt 

 Vad som är bra att tänka på för kommunens vidkommande innan eventuellt beslut tas  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott tar beslut i frågan den 8 juni 2021. 
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§ 136  2020/13 2021.3000  
 

Arbetsmiljöfrågor i kommunstyrelsen 
 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsens ordförande Jacob Käll (C) meddelar kommunstyrelsen att 
 
 kommunstyrelsen inom ramen för uppsiktsplikten lyssnat till nämndernas och 

bolagens arbete med arbetsmiljöfrågorna under pandemin; frågan återkommer till i 
höst 

 till kommunstyrelsens arbetsutskott den 8 juni är HR-chef Marie Halldén inbjuden 
för att beskriva behovet av översyn av arbetsmiljödokument 

 vid kommunstyrelsen den 29 juni redovisar HR-chef Marie Halldén resultatet av 
den chefsenkät om arbetsmiljön som genomförts under våren 

 Arbetsmiljöverket kommer någon gång under hösten att besöka Vimmerby 
kommun 
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§ 137  2020/175 2021.3001  
 

Corona/Covid-19 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 

Sammanfattning 
Kommundirektör Carolina Leijonram sammanfattar. 
 
 krisledningsgrupp var 14 dag 

 regionalt möte varje torsdag 

 Region Kalmar län har uppdaterat ”När smittan kommer” (finns bland annat på 
vår hemsida) med uppdaterade rekommendationer, förtydliganden, information 
om antigentester, snabbtester mm 

 nya scenarier från nationellt håll; våra lokala rekommendationer kring distans-
arbete gäller till 31 maj, nu ställer vi om till 15 sep i linje med statliga myndig-
heter 

 haft hög smittspridning från norr om länet; vi har stuckit ut länge, men nu viss 
förbättring; 6-7 % testade positivt förra veckan mot 10 % tidigare 

 fler än hälften har fåt vaccindos 1 

 förändringar i begränsningsförordningen; Astrid Lindgrens Värld planerar för 
öppning den 28 maj; bokningsläget positivt, vilket behövs för lokala näringslivet 

 utlandsfödda behöver nås bättre med information om vaccinering 

 barnperspektivet: en tankegrupp inkl ungdomar har tittat på stödformer för barn 
och unga och kommit med värdefulla inspel 

 Bullerby cup: flera oklarheter och inga signaler om vartåt det lutar 

 lugnare beträffande smittspridning i skolan
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§ 138  2021/257 2021.3002  
 

Budgetuppföljning 1 jan - 30 april 2021 med prognos för helår 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att 
1. godkänna föreliggande budgetuppföljning med helårsprognos för Vimmerby 

kommun avseende perioden januari till april 2021 
2. uppdra åt socialnämnden att redovisa statusrapport för handlingsplan till 

kommunstyrelsen i juni, augusti och september 
3. att godkänna nämndernas statusrapportering avseende uppföljning av intern 

kontroll plan 2021 
 

Kommunstyrelsen beslutar att 
4. att uppdra åt kommunstyrelsens presidium att till nämnderna återkoppla en djupare 

analys av gjorda redovisningar vid mötet. 
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelseförvaltningens ekonomiavdelning har sammanställt budgetuppföljning 
per 30 april med helårsprognos för Vimmerby kommun.  

Utfallet är sammanlagt 41,1 mnkr och helårsprognosen är 25,4 mnkr. 

Investeringar prognostiseras till 67,5 mnkr. 

I princip samtliga nämnder utom socialnämnden bedömer att budgetramen håller för 
2021 (miljö- och byggnadsnämnden prognostiserar ett marginellt underskott). 
Socialnämnden redovisar en negativ årsprognos och ska med anledning av detta 
komplettera uppföljningen med en handlingsplan. 

En samlad måluppföljning avseende de mål som finns i nämndernas styrkort har ej 
kunnat göras. Orsaken är att flera nämnder har mål som är framtagna för att mätas 
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främst på årsbasis och följs upp i Årsredovisningen. En viss uppföljning av målen görs 
även vid delårsrapport (per augusti). 

Nämnderna har dessutom redovisat statusrapportering avseende interna kontrollplaner 
2021 där flertalet kontrollpunkter är påbörjade eller klara och arbetet fortgår i stort sett 
enligt plan. 
 
Vid kommunstyrelsens sammanträde redogör nämnderna och kommunstyrelsen för sina 
respektive budgetuppföljningar samt bedömningar av måluppfyllelse per den sista april 
2021. 
 

Ärendet 
Bakgrund 
Uppföljning är en kontinuerlig process för att följa upp, rapportera och styra 
kommunens verksamhet och resurser så att verksamheten utvecklas i beslutad riktning.  

Uppföljningen ska i första hand fokusera på avvikelser, både ekonomiska och 
verksamhetsmässiga. Genom att fokusera på avvikelser och åtgärdsplaner ska 
uppföljningen säkerställa att verksamheten når de beslutade målen och håller sig inom 
de tilldelade ekonomiska ramarna. 

Kommunstyrelsen och kommunfullmäktige får tre gånger per år en skriftlig 
uppföljningsrapport. Budgetuppföljning per april är en sådan rapport (de övriga är 
Delårsrapport per augusti och Årsredovisning per december).  
 
Budgetuppföljning januari-april med helårsprognos 2021 
Nedan redovisas en sammanfattning av budgetuppföljning januari-april med 
helårsprognos 2021. För mer information hänvisas till upprättad rapport (separat bilaga). 

Budgetuppföljning januari-april                     
Det bokförda resultatet för kommunen per 30 april är 41,1 mnkr. Resultatet beror delvis 
på naturliga variationer i periodisering av kostnader och intäkter. Resultatet är avsevärt 
bättre än bokfört resultat motsvarande period föregående år. Då var resultatet -21,6 
mnkr. Under årets första fyra månader har investeringar skett med 8,3 mnkr.  

Helårsprognos 2021                  
Budgetuppföljningen per 30 april visar en prognos för helåret 2021 på 26,1 mnkr. 
Budget för året är 10,7 mnkr vilket innebär en positiv budgetavvikelse på totalt 15,4 
mnkr.  
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Resultat 2021, Tkr Budget Prognos Avvikelse Kommentar 

Kommunstyrelsen -209 
953  

-201 
483  8 470  Markförsäljning 

Socialnämnden -408 
127  

-414 
477  -6 350  IFO, LSS 

Barn- och utbildningsnämnden -372 
285  

-372 
285  0    

Miljö- och byggnadsnämnden -8 951  -9 007  -56    

Revisionen -886  -886  0    

Överförmyndaren -2 170  -2 080  90    

Valnämnden -75  -25  50    

Summa nämnder -1 002 
447  

-1 000 
243  2 207    

Centrala poster/finansiering 1 013 
197  

1 026 
349  13 156  Skatteintäkter 

Totalt Drift 10 746  26 106  15 360    

Totalt Investeringar 80 000 68 137 11 863 Omdisponeras 
 

 
Nämndernas sammantagna prognos är positiv och uppgår till 2,2 mnkr. Inom denna 
summa finns dock en underskottsprognos av socialnämnden med -6,4 mnkr vilket till 
stor del härrör sig till områdena IFO och LSS. Socialnämnden ska med anledning av 
detta även redovisa en handlingsplan. Kommunstyrelsen prognostiserar ett överskott 
med 8,5 mnkr vilket i huvudsak beror på realisationsvinster vid markförsäljningar. 

Centrala poster och finansiering visar sammantaget en positiv prognos med 13,2 
miljoner kronor och beror främst på positiv slutreglering av 2020 års skatteintäkter samt 
en positiv preliminär reglering av 2021 års skatteintäkter. 

Investeringsprognosen för hela året är 68,1 mnkr och innebär jämfört med budget (80 
mnkr) en avvikelse med 11,9 mnkr. Avvikelsen beror på senareläggning av vissa objekt. 
Motsvarande medel kommer att föreslås att få omdisponeras. 

Måluppföljning styrkort                       
En samlad måluppföljning avseende nämndernas styrkort har ej kunnat göras eftersom 
flertalet nämnder ej har redovisat detta. Flera nämnder har mål som är framtagna för att 
mätas främst på årsbasis och följs upp i Årsredovisningen. En viss uppföljning av målen 
görs även vid delårsrapport (per augusti). 
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Statusrapport intern kontroll plan 2021                                      
Samtliga nämnder har enligt anvisningarna redovisat status avseende uppföljning av 
intern kontroll plan 2021, se sammanställning i bilaga. Totalt sett finns 41 kontroll-
punkter varav 7 är klara, 16 är påbörjade och 18 ej påbörjade.  

Bedömning 
Det prognostiserade årsresultatet, 26,1 mnkr, för Vimmerby kommun baserat på 
budgetuppföljning av utfall per april är betydligt bättre än årsbudget, 10,7 mnkr, och 
innebär ett överskott motsvarande 2,5 % andel av skatteintäkter & statsbidrag 
(budgeterad nivå: 1,1 %).  

Kommunstyrelsekontoret konstaterar att det prognostiserade resultatet uppfyller 
kommunallagens krav på budget i balans och god ekonomisk hushållning.  

Den positiva budgetavvikelsen beror dock i hög utsträckning på poster av engångs-
karaktär (prognos slutavräkning skatteintäkter 2020 och prognos preliminär slut-
avräkning 2021 samt realisationsvinster vid markförsäljningar). För att säkerställa en 
långsiktigt hållbar ekonomi är det därför nödvändigt att arbeta aktivt med åtgärder för 
att eliminera socialnämndens underskottsprognos. 

Med anledning av ovanstående föreslår kommunstyrelsekontoret att budgetuppfölj-
ningen med prognos godkänns och att socialnämnden får återkomma till kommun-
styrelsen i juni, augusti och september med statusrapportering av handlingsplan. 

Vidare föreslås att kommunstyrelsens presidium får i delegation att återkoppla till 
nämnderna angående deras föredragningar vid kommunstyrelsens sammanträde. 

När det gäller utebliven samlad måluppföljning av nämndernas styrkort anser kommun-
styrelseförvaltningen att mätningen av målen bör utvecklas framöver så att målen går att 
följa upp även per april.  

När det gäller intern kontroll konstateras att arbetet i stort sett fortgår enligt plan och 
därigenom föreslås att statusrapport intern kontroll plan 2021 godkänns. 
 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Budgetuppföljning januari-april 2021 
Budgetuppföljning januari-april 2021 
Statusrapport Intern Kontrollplan 2021 
Handlingsplan Socialnämnden 
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Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige 
--- 
KS presidium 
ledningsgruppen 
nämnder och bolag 
ekonomiavdelningen 
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§ 139  2020/242 2021.3007  
 

Inköpscentralen - information 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen uppdrar åt kommunstyrelsens presidium att besluta om återkoppling 
till Inköpscentralen; beslutet meddelas på nästkommande kommunstyrelsesammanträde. 
 
Sammanfattning 
Lars Thelin, upphandlingschef och ansvarig för Inköpscentralen redogör för 
Inköpscentralens årsredovisning. 

Lars Thelin lyfter fram de bedömningar han gör av verksamhetens status och utveckling 
och ger exempel på sådant som går bra, men också sådant som utgör viktiga 
förbättringsområden. 

Lars Thelin svarar också på de specifika frågor som kommunstyrelsen anmält på förhand. 

1. Hur går arbetet med att öka antalet anbudslämnare? 

 Antalet anbudsgivare har under senaste åren ökat men det är enligt min 
uppfattning ett resultat utifrån konjunktur. 

 Som nämns i senaste och tidigare årsrapporter finns det ett starkt önskemål att få 
mer möjlighet att aktivt driva arbetet med att öka konkurrensen. 

 Möjligheter och kompetens finns men tid saknas. 
 
2. Inköpscentralens förmåga att svara upp mot samverkansavtal och de behov av stöd 
som finns i t ex Vimmerby kommun 

 Som årsrapporten visar så finns det utmaningar och brister i måluppfyllelse. 

 Resursbrist gör att fokus ligger på renodlat upphandlingsarbete. 

 Utveckling, utbildningar för verksamheterna, informationsträffar internt och 
externt osv får tyvärr stå tillbaka. 
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 Initiativ taget för en diskussion hur utveckla vår samverkan inom upphandling: 

 Beslut - Uppdatera samverkansavtalet 

 Inriktningsbeslut – Arbeta fram en grov strategisk inriktning 
 
3. Hur kan nyttan för Vimmerby kommun, av Inköpscentralens tjänster, beskrivas med 
avseende på pris och kvalitet för slutligen upphandlade tjänster? Finns relevanta 
nyckeltal? 

 Mycket god efterlevnad och hög ”säkerhet i affären” utifrån lagar, policy och 
riktlinjer 

 Mycket god efterlevnad och hög ”affärsmässighet” i form av god affärsetik, 
öppenhet, objektivitet osv. 

 Ej nöjd med ”helhetssyn”: Information till näringslivet, stimulera konkurrens, 
beställarkompetens osv. 

 Blandat resultat för ”effektivitet: samt kompetens och samverkan ska prägla 
upphandling”. Stor spridning utifrån det som ska upphandlas. Gäller både för 
upphandlande myndighet och upphandling. 

 Som avslutning det viktigast - samverkan ger stora möjligheter att vara delaktig i 
utveckling och framdrift. 

 Uppdatering av samverkansavtalet 

 Strategiska inriktningen 

 Nyckeltal 
 
Vimmerby kommuns ekonomichef Roger Sjögren sammanfattar sin syn: 

 Vimmerby kommun lägger ca 1,1 mnkr/år på stödet från Inköpscentralen; 
summan baseras på antalet köpta timmar, men vilar också på folkmängd 

 En tendens att det för mer komplexa upphandlingar inte finns samma goda stöd, 
blir också fler sådana 

 Inköpscentralen måste vara vår part, men behöver utvecklas, kanske behövs mer 
expertis 

 Kanske behövs en tydligare målbild och mer tydlighet kring vad Vimmerby 
kommun får ut av de pengar vi lägger in; dialog pågår 

Beslutet skickas till 
kommunstyrelsens presidium
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§ 140  2021/202 2021.3008  
 

Granskning socialnämndens ekonomi 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner upprättat svar och översänder detta till revisionen. 
 

Sammanfattning 
Inledning 
KPMG har på uppdrag av Vimmerby kommuns revisorer genomfört en granskning av 
hanteringen gällande socialnämndens ekonomi. Granskningen har redovisats i en 
revisionsrapport. Revisionen önskar svar på de bedömningar och rekommendationer 
som redovisas i revisionsrapporten. 

Kommunstyrelsekontoret har tagit del av revisionens granskning av socialnämndens 
ekonomi och upprättat förslag till svar på rapportens bedömningar och rekommen-
dationer nedan. 

Bedömningar 
Revisionens sammanfattande bedömning är att socialnämndens ekonomiska styrning 
och kontroll inte har varit tillräcklig under 2020 och att kommunstyrelsen inte uppfyllde 
sin uppsiktsplikt över socialnämnden avseende ekonomin under samma år. 

För kommunstyrelsens vidkommande grundas bedömningen på att styrelsen inte till-
räckligt noga följt socialnämndens svårigheter med budgetföljsamhet. Vidare grundas 
bedömningen på att styrelsen inte ställt krav på åtgärdsplaner från socialnämnden. 
Revisionen har också synpunkter på budgetramarna. De bedömer att dialogen med och 
inom budgetberedningen inte varit tillräcklig. 

Rekommendationer 
Revisionen rekommenderar kommunstyrelsen att: 
 Fastställa en tydligare struktur för budgetprocessen 
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 Upprätta riktlinjer för ekonomistyrningen och budgetprocessen 
 Fortsätta utvecklingsarbetet av uppsiktsplikten 

Kommunstyrelsens svar 
Kommunstyrelseförvaltningen har utarbetat ett förslag till svar till revisionen, vilket 
framgår av särskild handling (id 228164). 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag – Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-05-04 
Tjänsteskrivelse - Svar på granskningsrapport socialnämndens ekonomi 
Kommunstyrelsens svar på granskningsrapport - socialnämndens ekonomi 
Granskningsrapport socialnämndens ekonomi 
 

Beslutet skickas till 
kommunens revisorer 
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§ 141  2021/115 2021.3011  
 

Delegationsordning för kommunstyrelsen 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen fastställer framtagen delegationsordning. 
 

Sammanfattning 
Bakgrund  
Ett generellt behov av uppdatering finns angående kommunstyrelsens delegations-
ordning. Därutöver motiveras översynen av att KPMG i sin granskning av kommun-
styrelsens utskott 2020-09-03, KS 2020.2496, bedömt att det finns ett behov av att 
delegera fler ärendetyper för att på så sätt avlasta kommunstyrelsen. 

Inhämtade uppgifter 
Kommunstyrelseförvaltningens avdelningar har under perioden 2021-02-25 – 2021-04-
23 fått tillfälle att gå igenom delegationsordningen utifrån sina verksamhetsområden. 
Information gick i det sammanhanget ut om att de förtroendevalda uttalat önskemål om 
att utvidga delegationen med syftet att minska administrationen. 
 
Aktuell situation 
Benämning av rubrikerna 
Rubrikindelningen är ändrad från ”–avdelningen” till ”frågor”, för att tydliggöra att 
kommunstyrelseförvaltningens avdelningschefer har delegation för varandras beslut. De 
kan därmed vara ansvariga utanför sina avdelningsgränser. 

Borttaget om verkställighet 
Beslut som endast är verkställande av lagar och regler är inte delegationsbeslut, och ska 
inte finnas i en delegationsordning. Samtidigt finns behov av att se vilka beslut som är 
av verkställande karaktär. Det är ibland svårt att dra gränsen mellan de två, men arbetet 
är påbörjat med att lägga verkställighetsfrågor för sig, på en egen flik. 
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3 Utskott: Underteckna handlingar  
Delegeringen av att underteckna avtal, andra handlingar och skrivelser som inte beslutas 
av Kultur- och fritidsutskottet har lagts till för enhetschef på Kulturskolan. 

4 Beredning  
Tillägg finns utifrån kommunstyrelsens beslut 2020-03-17 § 99 att till sitt presidium 
delegera rätten att remittera motioner och medborgarförslag, samt att ge i uppdrag till 
kommunstyrelse-förvaltningen att utreda, följa upp, se över etc frågor i mycket tidiga 
skeden av en process. Det ska meddelas kommunstyrelsen.  

Enligt kommunallagen 6 kap 38 § p 2 får beslutanderätten inte delegeras när det gäller 
framställningar eller yttranden till fullmäktige liksom yttranden m a a att beslut av 
nämnden i dess helhet eller av fullmäktige har överklagats. Denna begränsning har nu 
lagts in, vid 4.2. 

5 Brådskande ärenden 
Enligt kommunallagen 6 kap 39 § får en nämnd får uppdra åt ordföranden, eller en 
annan ledamot, att besluta på nämndens vägnar i ärenden som är så brådskande att 
nämndens avgörande inte kan avvaktas. Delegering har nu lagts endast till kommun-
styrelsens ordförande. 

6 GDPR 
Att starta ny personuppgiftsbehandling delegeras till handläggande tjänsteperson. Beslut 
rörande enskilds begäran med stöd av dataskyddsförordningen delegeras till kommun-
direktör. 

Administrativa frågor 
Ärendetypen ”Beslut om flaggning enligt flaggregler” har tagits bort, då det är att 
betrakta som verkställighet. Likaså ärendetypen ”Revidering av kommunens flagg-
regler”. 

Ärendetypen 7.5, Utlämnande av allmän handling, har förtydligats om att det gäller 
beslut att avslå. Delegeringen är begränsad till kommunsekreterare och verksamhets-
utvecklare. Konstinköp delegeras till kultursamordnare. 

Ekonomifrågor 
Ärendetyperna ”8.6 Undertecknande av lånehandlingar, Nyupplåning samt omplacering 
och konvertering av befintliga lån inom av fullmäktige fastställd låneram” samt ”8.7 
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Undertecknande av borgenshandlingar, Borgensförbindelse enligt fullmäktigebeslut” 
har lagts till, med delegering till ekonomichef. 

HR-frågor 
Lönesättning samt anställning upp till 6 månader delegeras till avdelningschef. Delegat 
för att ge ledighet för fackligt uppdrag, samt övriga ledigheter, har ändrats från HR-
specialist till HR-chef. 

Samhällsbyggnadsfrågor 
Tillagt punkt 11.1 Investeringar: Beslut att fördela till mindre investeringar från 
allmänna arbeten, på totalt 1 500 tkr, delegeras enligt KS 2021-02-09 § 22 till 
samhällsbyggnadsutskottet. 

Skolskjutsärenden: Delegering av beslut om skolskjutsar samt beslut om resor och 
reseersättning till gymnasieelever är ändrad från trafikadministratör till infrastruktur-
samordnare. 

Trafikfrågor: Delegering av hastighetsbegränsning på kommunens vägar är tillagd för 
samhällsbyggnadsutskottet. Bidrag till enskilda vägar samt tillfälliga lokala trafikföre-
skrifter och väghållarbeslut har nu delegering till både gatu- och trafikingenjör. 

Beloppsgränser och delegering är ändrad för upplåtelse och överlåtelse av fast egendom. 
Det gäller även punkterna 11.11-14 och angående yttranden. 

Utvecklingsfrågor 
Tillägget ”och underteckna avtal” finns nu angående föreningsstöd inom budget. 

Rubriken ”Beslut att använda medel ur Samverkansfond för civilsamhället” har ändrats 
till ”Stöd till föreningslivet, extra tillsatta medel”. För att hantera extra tillsatta medel 
finns inte ordinarie regelverk att förhålla sig till, därav den separerade delegeringen. 

Analys av förslagets konsekvenser 
Flera av ändringarna i förslaget innebär utökad delegering, vilket frigör tid och leder till 
kortare beslutsvägar. Strategiska och övergripande beslut, samt beslut som innebär 
högre kostnader, hålls i förslaget kvar på kommunstyrelsen eller dess utskott, vilket gör 
att ledningen fortfarande har kontrollen över detta. Därutöver sker till kommunstyrelsen 
regelbunden rapportering av delegeringsbeslut och redovisning av uppdrag. 
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Bedömning 
I det framtagna förslaget till ny delegationsordning har delegeringen utökats för en del 
ärendetyper. Det bör kunna leda till minskad mötesadministration och snabbare besluts-
vägar. Likaså frigörs tid på kommunstyrelsens sammanträden. Den utökade delege-
ringen visar på större tillit till avdelningschefer och handläggare inom förvaltningen. 

Det finns dock utrymme för fortsatt arbete med att se över delegeringarna och eventuellt 
effektivisera beslutsvägarna.  

Uppföljning av beslutet 
Ambitionen bör vara att se över delegationsordningen åtminstone en gång per år. 
 
Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag - kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-05-04 
Tjänsteskrivelse - delegationsordning för kommunstyrelsen 
Delegationsordning för kommunstyrelsen, 2021-04-27 
 
Beslutet skickas till 
administrativa avdelningen 
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§ 142  2020/271 2021.3013  
 

UNIKA-projektet 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att  

1. kostnaden för medfinansiering, 31 000 kr, i projektet Unika historiska Kalmar län 
(UNIKA-projektet) ska tas från kommunstyrelsens oförutsedda medel för 2021. 

 2. frågan om kostnaden för år 2022 och 2023 lämnas till pågående budgetberedning. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen beslutade den 15 december 2020 att Vimmerby kommun ska delta i 
projektet Unika historiska Kalmar län (UNIKA-projektet) och medfinansiera detsamma 
med 2 kr/invånare. Det saknas beslut om kostnadsställe för medfinansieringen av 
projektet. 
 
Bakgrund  
Kommunstyrelsen beslutade den 15 december 2020 att Vimmerby kommun ska delta i 
projektet Unika historiska Kalmar län (UNIKA-projektet) och medfinansiera detsamma 
med 2 kr/invånare. Projektets övergripande mål är att försöka samordna och synliggöra 
kulturarvet. Utvecklingen av kulturarvet ska ge länet attraktivitet, samt att små och 
medelstora företag ska öka sin konkurrenskraft. Projektperioden är 1 januari 2021 till 28 
februari 2023, med smygstart hösten 2020. 
 
Aktuell situation 
Det saknas beslut om kostnadsställe för medfinansiering i projektet.  

 
Resurser och finansiering 
Kostnaden för medfinansieringen av projektet är 2 kr/invånare, totalt 93 tkr för hela 
projektperioden.  
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Kultur- och fritidsutskottet föreslår kommunstyrelsen att kostnaden tas från 
kommunstyrelsens oförutsedda medel för 2021, samt att kostnaden för år två och tre 
lämnas till pågående budgetberedning. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag – kultur- och fritidsutskottet 2021-05-03 
Kommunstyrelsens protokoll § 462, dnr 2020/271 
 

Beslutet skickas till 
utvecklingsavdelningen 
administrativa avdelningen
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§ 143  2019/125 2021.3016  
 

Skrivande- och litteraturprofil på Vimmerby gymnasium 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att:  

1. bevilja 65 000 kr för höstterminen 2021 så att kulturskolan kan genomföra sin del 
av uppdraget med skrivande- och litteraturprofilen på Vimmerby gymnasium. 

2. finansieringen tas från oförutsedda medel. 

3. utvecklingsavdelningen får i uppdrag att tillsammans med barn- och 
utbildningsförvaltningen titta på en långsiktig finansiering av skrivandeprofilen 
samt löpande utvärdera skrivandeprofilen under första året. 

 
Motivering 
Vimmerby kommun har ett Kulturarv att förvalta. Kopplingen till Astrid Lindgren och 
hennes författargärning har stor betydelse inte bara för vår kommun utan även regionalt, 
nationellt och internationellt. På uppdrag av Region Kalmar län ska Vimmerby kommun 
forma en handlingsplan för litteraturen. En litteraturprofil skulle vara ett steg i rätt 
riktning. 

Samarbetet mellan kulturskolan och gymnasiet har stor vinning för hela kommunen. De 
kan dela på resurser, pedagoger och lokaler. Lokalerna får större beläggning och 
pedagogerna kan anställas med högre spetskompetens, vilket bidrar till högre kvalité på 
utbildningen. 
 

Sammanfattning 
Genomförandet av skrivande- och litteraturprofilen bygger på ett samarbete mellan 
Vimmerby gymnasium och Kulturskolan. Profilen kan endast starta under förutsättning 
att Kulturskolan kan bidra med de resurser som krävs för undervisning och andra 
pedagogiska insatser. Till hösten 2021 har sju elever sökt till Vimmerby gymnasiums 
skrivande- och litteraturprofil. Enligt rektorerna på Vimmerby gymnasium kan profilen 
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inte genomföras om inte Kulturskolan bidrar med resurser enligt förslag nedan. Minst 
fem elever behöver söka för att profilen ska bli av. Kulturskolan har inte fått några 
resurser för att kunna genomföra satsningen och kan inte utifrån nuvarande resurser 
reservera 20 % tjänst för ett samarbete samt 10 000 kr för externa projekt för första året.  
 
Ärendet 
Barn- och utbildningsnämnden gav sin förvaltning i uppdrag att utreda möjligheten att 
införa en skrivande- och litteraturprofil samt en teaterprofil vid Vimmerby gymnasium 
med ambitionen att starta hösten 2019 (2018-10-31, BUN § 168).  

Vimmerby gymnasium kom tillsammans med Kulturskolan fram till att det från och 
med höstterminen 2019 var möjligt att starta en skrivande- och litteraturprofil, under 
förutsättning att det fanns resurser inom Kulturskolan att ta emot en grupp elever i 
skrivande för scen, film- och tv-produktion.  

Det innebär att Kulturskolan behöver kunna reservera 20-30 % tjänst till ett profilsam-
arbete under de tre år som utbildningen erbjuds. Resterande 30 % tjänst kommer från 
gymnasiet som en del av det individuella valet.  

För att en skrivande- och litteraturprofil ska bli attraktiv och ge eleverna som mervärde 
som övriga profiler, behöver man möjlighet till externa projekt. En profil i skrivande ger 
högre kvalité på kurserna inom individuellt val samt kursupplägget på samhällsveten-
skapliga programmets inriktning: medier, information och kommunikation.  

Enligt HR:s beräkning på en medellön för en gymnasielärare anställd 2021 kostar en 20 
% anställning 120 000 kr och en 30 % anställning 180 000 kr. 
 
Resurser och finansiering 
Utvecklingsavdelningen föreslår att finansieringen för år 1 tas från oförutsedda medel. 
Samt att utvecklingsavdelningen får i uppdrag att tillsammans med barn- och 
utbildningsförvaltningen titta på en långsiktig finansiering av skrivandeprofilen. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag – kultur- och fritidsutskottet 2021-05-03 
Tjänsteskrivelse - Kulturskolans förslag till finansiering av sin del av uppdraget inom 
Skrivande- och litteraturprofil på Vimmerby gymnasium 
 

Beslutet skickas till 
utvecklingsavdelningen 
ekonomienheten
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§ 144  2021/150 2021.3019  
 

Medborgarförslag om utegym-träningsredskap vid motionsspår i Tuna 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att återremittera ärendet till utvecklingsavdelningen och ger 
densamma i uppdrag att genomföra dialog med Tuna samhällsförening. 
 

Sammanfattning 
Ett medborgarförslag är inlämnat av Börje Karlsson som skriver att han gärna ser att 
kommunen bekostar att upprätta ett utegym eller träningsredskap i anslutning till 
motionsspåret i Tuna. Ett motionsspår som nyttjas flitigt av invånare, liksom turister 
som använder ställplatsen i Tuna. Vidare skriver han att det är viktigt med motion och 
rörelse, framförallt i tider av en pandemi. 
 
Ärendet 
Utvecklingsavdelningen har mottagit medborgarförslaget samt sett över möjligheter till 
förslaget. Vimmerby kommun har idag två olika utegym som ligger under kommunal 
drift. Dessa finns i Källängsparken och vid motionsspåren vid VOK.  

Utvecklingsavdelningens bedömning, som ej har gått att mäta, är att nyttjandegraden på 
dessa två utegymmen inte används så frekvent som önskat. I kommunen finns det även 
flera utegym som har upprättats och som drivs av föreningslivet.  

Ett av de nyare utegymmen har nyligen anlagts av Storebro IF på sin anläggning 
tillsammans med sponsorer och ideella krafter. Här upplever vi att nyttjandegraden är 
högre, mycket med anledning av att föreningen har organiserad gruppträning där 
gymmet nyttjas.  

Utvecklingsavdelningen håller med om att behovet av aktiviteter, oavsett ålder, är stor 
och extra stor i pandemin med den nedåtgående trend som vi ser för den fysiska 
aktiviteten.  
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Att köpa in och montera ett utegym kostar omkring 150 000 - 200 000 kr beroende på 
innehåll och storlek. Detta är tyvärr inget som idag ryms i budget hos 
utvecklingsavdelningen eller som ligger med i kommunens investeringsplan i närtid.  

Utvecklingsavdelningen föreslår istället att försöka göra detta i föreningsregi mellan en 
eller flera föreningar som går ihop tillsammans. Möjligheten finns då till att ex. få 
sponsorer eller bättre priser på material samt att kunna ansöka om stöd hos olika aktörer 
vilket andra föreningar i kommunen har gjort. På så vis kan det skapas mer verksamhet 
där föreningar kan ha riktade aktiviteter där gymmet används och på så vis öka 
nyttjandegraden. I det fallet kan även möjligheten finnas att ansöka om investeringsstöd 
hos kommunen. 

 
Resurser och finansiering 
Medel saknas i budget för den här typen av investering. 
 
Bedömning 
Då medel saknas i budget och med anledning av att liknande aktivitetsytor har skapats 
på andra orter i föreningsregi så gör utvecklingsavdelningen den samlade bedömningen 
att avslå medborgarförslaget. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen avslår medborgarförslaget om utegym eller träningsredskap i Tuna 
med anledning av att föreningslivet på andra orter har tillskapat liknande aktivitetsytor. 
 

Beslutsgång 
Helen Nilsson (S) och Peter Högberg (S) yrkar båda bifall till det ursprungliga förslaget, 
men återtar sina yrkanden efter diskussion. 

Marie Nicholson (M) yrkar på återremiss för att ge utrymme för en bredare dialog med 
Tuna samhällsförening för en bredare belysning av vilka behov som finns i Tuna. 

Jacob Käll (C) liksom Ola Gustafsson (KD) yrkar bifall till Marie Nicholsons yrkande 
om återremiss. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag – kultur- och fritidsutskottet 2021-05-03 
Medborgarförslag inlämnat av Börje Karlsson, KS 2021.1454 
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Överlämnande av beslutanderätt till kommunstyrelsen angående medborgarförslag om 
utegym – träningsredskap i Tuna, KS 2021.1122 
 

Beslutet skickas till 
utvecklingsavdelningen 
Börje Karlsson 
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§ 145  2021/213 2021.3021  
 

Beställning CEOS detaljplan 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen uppdrar till samhällsbyggnadsavdelningen i uppdrag att beställa en 
ny detaljplan hos miljö- och byggnadsförvaltningen avseende Vimmerby 3:6. 
 

Sammanfattning 
Bakgrund 
Kommunen äger fastigheten Vimmerby 3:6 i Vimmerby kommun. AB Mercatus Engi-
neering har framfört önskemål om att förvärva mark i anslutning till deras befintliga 
verksamhet på Vimmerby 3:315 och 3:327. Enligt den fördjupade översiktsplanen är ett 
område på CEOS utpekat för framtida expansion för verksamhet. För att kunna genom-
föra försäljningen måste kommunen ta fram en ny detaljplan som tillåter annan använd-
ning. Del av området används även idag av Vimmerby IF för inomhusfotboll och även 
här behöver detaljplanen ändras för att möjliggöra en fortsatt etablering.  

 
Aktuell situation 
För att kunna möjliggöra en vidare etablering av Mercatus verksamhet och låta 
Vimmerby IF vara kvar på området med sin inomhusfotboll behöver Vimmerby 
kommun beställa en ny detaljplan. När detaljplanen är antagen kan kommunen och 
Mercatus genomföra affären utifrån de nya förutsättningarna. 
 
Finansiering 
Ryms inom befintlig budget på samhällsbyggnadsavdelningen. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag – kultur- och fritidsutskottet 2021-05-03 
Kartskiss Vimmerby 3-6, bilaga 1 
Markanvändning Fördjupad översiktsplan, bilaga 2 
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Beslutet skickas till 
samhällsbyggnadsavdelningen 
miljö- och byggnadsförvaltningen 
Vimmerby Energi & Miljö AB
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§ 146  2021/243 2021.3025  
 

Avsiktsförklaring, kommande markförsäljning och köpeavtal, Hjullastaren 
1, Krönsmon, PadelFour AB 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner avsiktsförklaringen rörande fastigheten Hjullastaren 1 
mellan Vimmerby kommun och PadelFour AB. 
 

Ärendet 
Bakgrund  
PadelFour bedriver verksamhet och sportanläggning med inriktning mot padel och har i 
dagsläget padelhallar på fastigheten Företagaren 4 i Vimmerby kommun. Önskemål har 
nu framförts från PadelFour om att förvärva mark av Kommunen i Vimmerby tätort. 
Marken ska användas för verksamhetsexpansion. 

Kommunen är ägare till exploateringsfastigheten Hjullastaren 1, hädanefter kallad 
Fastigheten, på Krönsmon, se avsiktsförklaringen Bilaga 1. Fastighetsarealen är ca 11 
554 kvadratmeter. Gällande detaljplan i området föreskriver att marken får användas till 
kontor, handel och industri. 

Fastigheten berörs av två dikesslänter om ca 380 kvadratmeter respektive ca 1100 
kvadratmeter och begränsar således i viss mån Fastighetens användning för annat 
ändamål, se avsiktsförklaringens Bilaga 2. Dikesslänterna avvattnar Fastigheten och 
omgivningen. PadelFour är medveten om och godtar att dikesslänterna kommer fortsätta 
ägas samt underhållas av Kommunen och Vimmerby Energi & Miljö AB efter att en 
eventuell försäljning genomförts. PadelFour medger även att Kommunen och 
Vimmerby Energi & Miljö AB får beträda Fastigheten till förmån för underhåll samt 
åtkomst av dikesslänterna vid behov, efter att en eventuell försäljning genomförts. 
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Aktuell situation 
PadelFour har lämnat önskemål om att få förvärva Fastigheten på Krönsmon och 
kommer genomföra undersökningar för att kunna ta beslut om markköp. Så länge har ett 
förslag på avsiktsförklaring, id 228902, upprättats. 

Parterna ska verka för att åtgärderna i ovan angiven avsiktsförklaring ska genomföras 
inom senast 2021-12-31. Detta med hänsyn till subventionerat markpris beslutat i 
kommunfullmäktige (2020-09-21 § 101, id 2012.2965). 
 
Resurser och finansiering 
Avsiktsförklaringen ryms inom befintlig MEX-budget. 
 
Bedömning 
Förslaget bedöms som mycket positivt och gynnsamt för Vimmerby kommuns fortsatta 
utveckling sett till verksamhetsetablering. 
 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, id 228551 
Avsiktsförklaring med tillhörande bilagor, id 228902 
 

Beslutet skickas till 
kommunstyrelseförvaltningen 
samhällsbyggnadsavdelningen 
mark- och exploateringsenheten (mex@vimmerby.se) 
miljö- och byggnadsförvaltningen 
utvecklingsavdelningen  
ekonomiavdelningen 
Vimmerby Energi & Miljö AB 
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§ 147  2021/224 2021.3028  
 

Omdisponering befintliga investeringar 2021 maj 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att godkänna omdisponering av 
investeringar för 2021 enligt förslag till befintliga investeringar inom ramen för 80 mkr. 
 

Sammanfattning 
Alla belopp nedan är i tusen kronor.      

Minskning av beslutade investeringar 

 Beslut KS Minskning Totalt 
Utbyggnad Södra Vi Förskola      400      400          0 
Ny förskola Vimmerby 30 000   3 020 26 980 
Frödinge kök 10 000   2 500   7 500 
Krönsmon infart från RV   1 500      900      600 
Summa minskning:    6 820 
 
Utökning av beslutade investeringar 

 Beslut KS Ökning Totalt 
Ombyggnad av brandstation    750 1 550 2 300 
Gymnasiet skalskydd    500      50    550 
Ryttargården 200    320    520 
Verksamhetsanpassning lokaler 1 500    900 2 400 
Asfalteringsprogram 1 200 2 000 3 200 
Trafiksäkerhetsåtgärder    250    250    500 
Ny skola 1 000 1 000 2 000 
Driftoptimering 1 000    500 1 500 
Fritid – Elljusspår 250    250    500 
Summa ökning:  6 820 
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Tidigare nyttjad ram är 79 900 tkr,  förslaget omfördelar 6 820 tkr av dessa till nio 
investeringar. 

Alla justeringar ryms inom den beslutade ramen från kommunfullmäktige för 2021 på 
80 miljoner kronor. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag – samhällsbyggnadsutskottet 2021-05-04 
 

Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige 
--- 
samhällsbyggnadsavdelningen 
ekonomikontoret 
utvecklingsavdelningen 
barn- och utbildningsförvaltningen
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§ 148  2021/225 2021.3030  
 

Omdisponering nya investeringar 2021 maj 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att godkänna omdisponering av 
investeringar för 2021 enligt förslag till nya investeringar inom ramen för 80 mkr. 
 

Sammanfattning 
Alla belopp nedan är i tusen kronor. 
      
Minskning av beslutade investeringar 

   Beslut KS Minskning Totalt 
Ny förskola Vimmerby  26 980    4 700 22 280 
Summa minskning:         4 700 
 
Nya investeringar 
Rådhuset, ventilation       50      
Kulturskolan invändigt  1 300 
Djursdala skola     500 
Brännebro skola     500 
Tillgänglighetsanpassning    400 
Gymnasiet idrottshall     300 
GC-väg förrådsgatan     100 
GC-väg Nosshult     100 
AL-skolan upprustning  1 000 
Bryggor      200 
Fabriken, utrustning     100 
Kulturskolan     150      
Summa ökning:  4 700 
 
Tidigare nyttjad ram är 79 900 tkr,  förslaget omfördelar 4 700 tkr av dessa till 12 nya 
investeringar 2021. 
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Alla justeringar ryms inom den beslutade ramen från kommunfullmäktige för 2021 på 
80 miljoner kronor. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag – samhällsbyggnadsutskottet 2021-05-04 
 

Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige 
--- 
samhällsbyggnadsavdelningen 
ekonomikontoret 
utvecklingsavdelningen 
barn- och utbildningsförvaltningen 
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§ 149  2019/591 2021.3032  
 

Byggnadsordning för Storgatan i Vimmerby 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta ”Byggnadsordning för del av 
centrala Vimmerby, kvarteret omkring Storgatan”, framtagen av Kalmar läns museum, 
som sin egen. 
 

Sammanfattning 
Bakgrund 
Kalmar läns museums bebyggelseenhet utför kulturhistoriska utredningar och antikvar-
isk medverkan vid förändringar och renoveringar av kulturhistoriskt värdefull bebyg-
gelse/bebyggelsemiljöer. Bakgrunden till uppdraget till Kalmar läns museum är att 
kommunen önskar stöd att tolka skyddsbestämmelserna i de detaljplaner som gäller för 
området men också för fastighetsägarna när man vill göra externa förändringar på sina 
fastigheter. Byggnadsordningen är avsedd att fungera som ett tillägg till detaljplanerna 
och förtydliga hur bebyggelsen inom området kan bevaras och utvecklas för fastighets-
ägarna. Den syftar till att vara ett internt stöd för hur detaljplanerna ska tillämpas och ge 
en bredare förankring med gemensam syn på arkitektoniska, kulturhistoriska och miljö-
mässiga kvaliteter. Den ska dessutom kunna fungera som faktaunderlag och inspiration 
till fastighetsägare och fastighetsmäklare, samt som underlag för att ta fram nya planer. 

 
Aktuell situation 
En samlad bedömning av det kulturhistoriska värdet hos byggnadsbeståndet inom varje 
fastighet har gjorts. Fastigheterna har delat in i tre värdeklasser: fastigheter med kultur-
historiskt särskilt värdefulla byggnader, fastigheter med kulturhistoriskt värdefulla 
byggnader samt fastigheter med byggnader som besitter ett visst värde. Byggnader som 
bedömts sakna tydliga kulturhistoriska värden har utelämnats i sammanställningen. 
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Byggnadsordningen pekar ut en riktning för kommunen och fastighetsägarna med 
målsättning att skapa en gemensam helhet när man ändå gör förändringar eller insatser. 

 
Finansiering 
Ryms inom befintlig budget på samhällsbyggnadsavdelningen. 

 
Bedömning 
Samhällsbyggnadsavdelningen anser att byggnadsordningen kommer vara till hjälp för 
framtida beslut och förändringar för både kommunen och berörda fastighetsägare samt 
behålla det kulturhistoriska värdet i området. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag – samhällsbyggnadsutskottet 2021-05-04 
Byggnadsordning för del av centrala Vimmerby.pdf 
 

Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige 
--- 
samhällsbyggnadsavdelningen 
miljö- och byggnadsförvaltningen 
administrativa avdelningen 
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§ 150  2018/628 2021.3034  
 

Motion - Reformerat partistöd i Vimmerby kommun 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 
 

Sammanfattning 
Pia Young (V), Peter Fjällgård (V), Johanna Cederstrand (V), Lars Johansson (V) och 
Jacob Kant (V) argumenterade i sin motion för att partistödet i Vimmerby förändras så 
att mandatstödet utbetalas i förhållande till hur platserna i fullmäktige faktiskt fylls. De 
menade att en möjlighet är att mandatstödet delas på antalet mandat och möten under 
året.  

Motionärerna föreslog att de 90% av partistödet som utgör mandatstöd ska betalas ut i 
förhållande till hur fullmäktigeplatserna faktiskt fylls.  

De föreslog också att mandat anses användas när ordinarie och/eller ersättare tjänstgör 
helt eller delvis vid ett specifikt fullmäktige.    

Kommunstyrelsens arbetsutskott gav 2020-01-21 § 12 administrativa avdelningen i 
uppdrag att se över reglerna för och hanteringen av kommunens partistöd. Under 
framtagandet av nya regler prövades motionens förslag, men de nya reglerna innehöll 
slutligen endast vissa justeringar, bland annat utifrån den nya kommunallagen.  

Reglerna uppfyller därmed inte intentionerna i motionen om reformerat partistöd. De 
fastställdes av kommunfullmäktige 2020-11-16 § 125. En majoritet av fullmäktiges 
förtroendevalda har därmed ställt sig bakom de nya reglerna. 

 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag – kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-05-04 
Motion – Reformerat partistöd i Vimmerby kommun (V) 
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Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige 
----- 
Pia Young, Peter Fjällgård,  Johanna Cederstrand, Lars Johansson och Jacob Kant, alla 
(V) 
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§ 151  2019/358 2021.3036  
 

Motion om att inrätta en bilpool med gas-/elbilar i Vimmerby kommun 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 
 

Ärendet 

Bakgrund  
Daniel Nestor (S) och Anders Enqvist (S) skriver i sin motion 2019-06-12 om att inrätta 
en bilpool att en del i att göra Vimmerby kommun till en mer attraktiv kommun är att 
erbjuda en hållbar vardag för människor.  

Daniel Nestor (S) och Anders Enqvist (S) menar att en bilpool med gas-/ eldrivna bilar 
ger kommuninvånare möjlighet att testa ny teknik och samtidigt bidra till en bättre 
miljö. Bilpoolen bör vara i det kommunala bolaget Vimmerby Energi och Miljö AB:s 
regi. Privatpersoner och företag skulle kunna bli medlem i bilpoolen, medlemskapet ger 
då tillgång till flera olika fordon. Bilarna kan hyras på kortare eller längre tid. 

Motionärerna anser att flera människor via bilpoolen kommer att vilja prova den nya 
tekniken med el-laddstolpar och gasmackar, och i en förlängning bidrar kommunen då 
till att snabba på utvecklingen av fossilfria fordon. 

Daniel Nestor (S) och Anders Enqvist (S) föreslår följande. 

 Kommunen skriver in i VEMAB:s särskilda ägardirektiv att bolaget ska starta och 
driva en bilpool med gas-/ eldrivna fordon. 

 Bilpoolen görs tillgänglig för både företag och privatpersoner. 
 Kommunen utreder framtida drift och ägarskap. 

 
Aktuell situation 
Motionen remitterades till kommunstyrelseförvaltningen.  
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Inhämtade uppgifter 
Yttrande från Vimmerby Energi & Miljö 2021-04-07 
I dagsläget ser det ut att vara svårt att få ekonomi i ett sådant initiativ, och marknaden 
bedöms inte vara mogen. Vd föreslår ett avslag i dagsläget, men uttalar att frågan 
kommer att hållas under bevakning, och när förutsättningarna tillåter kommer frågan att 
tas upp igen. 

Samtal med hållbarhetsstrateg Arvid Lindblad 2021-02-16 
Arvid Lindblad bedömer att förslaget är realiserbart, och att det fungerar. Man upp-
handlar hela paketet, det finns företag som är specialiserade på området. Det behöver 
göras en kontroll mot marknaden. 

Arvid Lindblad tror att det är möjligt med ett mindre antal bilar. Ett eller två fordon 
skulle vara intressant, och testa verksamheten i 2-3 år. Det behövs ett tillräckligt antal 
medlemmar för att det ska bära. Det är värt ett försök, menar han. 

Arvid Lindblad anser att förslaget har dessa fördelar: Det bidrar till marknadsföring av 
kommunen. Det möjliggör för familjer att endast ha en bil. Det blir billigare att hyra när 
det är medlemsfinansierat. Det bidrar till utveckling mot fossilfria fordon, det blir ett 
sätt att lyfta fram de alternativen. Vi får ett större nyttjande av laddstolparna. Förslaget 
bör vara att Vimmerby Energi & Miljö AB utreder frågan.  
 
Bedömning 
Förslaget är att kommunens bolag Vimmerby Energi & Miljö AB (VEMAB) ska starta 
och driva en bilpool med gas-/ eldrivna fordon. VEMAB bedömer att det inte finns 
förutsättningar för att starta en sådan verksamhet i dagsläget. 

I den situationen bedömer jag att det inte skulle vara framgångsrikt att skriva in 
uppgiften i bolagets ägardirektiv. 

Det är positivt att VEMAB har frågan på bevakning, då utvecklingen sker snabbt inom 
det här området, och förutsättningarna kan förändras. 

 
Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag – kommunstyrelsens arbetsutskott, 2021-05-04 
Motion om att inrätta en bilpool med gas-/ elbilar i Vimmerby kommun, Id KS 
2021.378 
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Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige 
---- 
Daniel Nestor (S) 
Anders Enqvist (S) 
Vimmerby Energi & Miljö AB 
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§ 152  2021/34 2021.3038  
 

Medborgarförslag om att låta kommuninvånare ta del av komposterat 
material 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår, i enlighet med Vimmerby energi & miljö AB: förslag, 
kommunfullmäktige att avslå medborgarförslaget. 

 
Sammanfattning 
Vd för Vimmerby energi & miljö AB, Torbjörn Swahn, presenterar förslag till remis-
svar för bolagets styrelse som beslutar föreslå kommunfullmäktige att medborgarför-
slaget avslås då materialet kommer att behövas i den egna verksamheterna för exem-
pelvis sluttäckningsprojektet. 
 
Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag – Vemab beslut om yttrande angående medborgarförslag om att låta 
kommuninvånare ta del av komposterat material, 2021-03-31 
Medborgarförslag - Att låta kommuninvånare ta del av komposterat material 
 
Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige 
--- 
Vemab
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§ 153  2020/425 2021.3039  
 

Medborgarförslag om belysning vid Wimer Bike Park 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att  

1. bifalla medborgarförslaget 

2. finansiering sker inom ramen för investeringsbudgeten 2022 

 
Sammanfattning 
Ärendet är återremitterat från kommunfullmäktige till kommunstyrelsen med 
motiveringen att medborgarförslaget behöver kostnadsberäknas.  

Kostnaden för nybyggnationen av belysningsanläggningen är beräknad till 60 000 kr.  

Jörgen Thörn har lämnat ett medborgarförslag om att Wimer Bike Park, en cykelbana 
med hopp och doserade kurvor, belägen straxt utanför Vimmerby stad, utrustas med 
belysning, för att den ska kunna användas även kvällstid. 

Jörgen Thörn skriver att banan är populär och välbesökt, och att det borde vara 
värdefullt för kommunen att den kan användas även under den mörkare delen av året. 
 

Aktuell situation 
Investeringsmedel saknas för byggande av föreslagen belysningsanläggning. Drift och 
underhåll beräknas till minde än 5 000 kr per år. 
 

Bedömning 
Samhällsbyggnadsavdelningen föreslår att medborgarförslaget avslås. 

 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag – samhällsbyggnadsutskottet, 2021-05-04 
Medborgarförslag om belysning vid Wimer Bike Park, 2020-08-14 
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Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige 
--- 
samhällsbyggnadsavdelningen
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§ 154  2021/253 2021.3041  
 

Kostnadsram för kommunstyrelsen vid överlåtelse av fast egendom 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att kommunstyrelsen får rätt att 
besluta om köp, försäljning, byte, gåva, fastighetsreglering, expropriation eller inlösen 
av fastighet eller del av fastighet, samt upplåta tomträtt till ett värde av max tre miljoner 
kronor. 
 

Ärendet 
Kommunstyrelsens reglemente säger för närvarande att kommunstyrelsen har rätt att 
besluta om: 

”köp, försäljning, byte, gåva, fastighetsreglering, expropriation eller inlösen av fastighet 
eller del av fastighet, samt upplåta tomträtt inom av fullmäktige fastställd kostnadsram 
och andra riktlinjer beträffande belopp och villkor i övrigt” 

Något beslut om den kostnadsram som nämns i kommunstyrelsens reglemente finns inte 
och detta skapar från och till onödig tidsåtgång och onödig administration för vissa för-
säljningar som t ex av tomter på Krönsmon. Kommunens delegationsordning fastställer 
vad som gäller för avyttring upp till max en miljon kronor för samhällsbyggnadsut-
skottet. 

Ett tydliggörande av kommunstyrelsens mandat skulle effektivisera processen för 
försäljningar inom den ram som föreslås. Bland annat tomterna på Krönsmon ligger 
inom denna ram. 
 
Bedömning 
Förslaget som läggs fram bedöms effektivisera och minska handläggningstider främst 
för våra företagskunder samt minska de interna belastningarna. 
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Finansiering 
Kräver ingen finansiering. 

 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse - Kostnadsram för kommunstyrelsen vid överlåtelse av fast egendom, 
2021-05-11 
 
Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige 
--- 
administrativa avdelningen 
samhällsbyggnadsavdelningen 
utvecklingsavdelningen 
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§ 155  2021/59 2021.3043  
 

Aktuellt inom näringslivet 
 

Sammanfattning 
I utvecklingschefen Thomas Svärds frånvaro redogör kommundirektör Carolina 
Leijonram för följande punkter 
 
 Digitalt företagsbesök genomfört hos Ydre Åkeri – Hylta, vilket fungerade 

mycket bra; ytterligare digitala företagsbesök kommer marknadsföras via sociala 
medier; fler besök bokas in för hösten 

 Handelsstrategin kommer upp på kommunstyrelsens arbetsutskott den 8 juni på 
sin väg till kommunfullmäktige, via kommunstyrelsen den 29 juni 

 Vimmerby handel har haft styrelsemöte 
 Årsmöte i Turistbyråns ekonomiska förening 
 Vimmerby Tillsammans morgonmöten fortsätter 
 Kundmöte på Krönsmon förra veckan, inget svar ännu 
 Anncott visningsdag på Krönsmon tomt 13 lördagen den 23 maj 
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§ 156  2021/60 2021.3044  
 

Utvecklingsavdelningen informerar 
 

Kommunstyrelsens beslut 

Sammanfattning 
I utvecklingschefen Thomas Svärds frånvaro redogör kommundirektör Carolina 
Leijonram för följande punkter: 
 
 Nationaldagsfirande med Frödinge som ansvarig ort blir inställt även i år – 

möjligheten undersöks för att göra något under Vimmerby Tillsammmans 

 Socialstyrelsen har beviljat ansökan om statsbidrag för att öka kunskapen om 
HBTQ-personers situation; mer info om detta kommer senare 

 Planteringslådor utplacerade i Bullerbyn, vilket uppmärksammats med bland 
annat inslag i SVT Kalmar 

 Beslut från politiken avseende stimulans medel - vad är gjort: 

 två skateramper av fyra är klara och placerade vid rinken bakom tennishallen.  

 två basketkorgar är ditplacerade, nu är det ett aktivitetsområde med många 
olika aktiviteter eftersom skaten innefattar inlines, cykel, kickbike och 
skateboard; rapporter säger att det är många barn där  

 en basketkorg placerad i Kohagen, nu två korgar där 

 ytterligare ett stort antal åtgärder genomförs i nära framtid 
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§ 157  2021/61 2021.3045  
 

Samhällsbyggnadsavdelningen informerar 
 

Sammanfattning 
Andreas Horste, samhällsbyggnadschef, informerar. 

Ambulanschefen har informerat samhällsbyggnadsutskottet och betonat att nuvarande 
lokaler inte klarar. Två alternativ står till buds – en omlokalisering eller en 
samverkanslösning. Räddningschefen och ambulanschefen undersöker möjligheterna 
för det senare. 

Vindkraftsfrågan är nu högaktuell i och med de två parallella projekt som nu är i sin 
tidiga fas: det i Västra Tjust (Vimmerby och Västerviks kommun) och Rumhult 
(Västerviks kommun). 

Vindkraftsprojekt är mycket komplexa projekt över många år och det finns många 
frågor för kommunen och politiken att ta ställning till när det gäller de konsekvenser 
som vindkraftverk för med sig. 

Kommunen har fortfarande en mycket stark ställning när det gäller vindkraftsutveck-
ling, t ex genom den vetorätt som gäller för vindkraft inom kommunens gräns.  

Projekten är fortfarande i sina mycket tidiga, undersökande fas, och samhällsbyggnads-
chef Andreas Horste är kommunens ingång tills vidare. 

Politiken involveras allt eftersom informationen om projekten blir mer tydlig och 
komplett. 
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§ 158  2021/63 2021.3046  
 

Kommundirektören informerar 2021 
 

Sammanfattning 
Kommundirektör Carolina Leijonram informerar. 

 Allra färskaste angående covid-19: smittläget förbättrats de senaste två veckorna, 
om det fortsätter kan eventuellt de flesta regionala restriktioner/ rekommenda-
tioner upphöra, beslut den 27 maj; för grund- och gymnasieskolan avgör lokala 
huvudmän i samråd med smittskyddet 

Regionala perspektiv (från regionala möten) 

 Strandskyddsfrågan kanske inte stor fråga för Vimmerby, men riksintresset för 
järnvägen där länsstyrelsen tagit fram starka skrivningar 

 Civilt försvar där vi har mycket att göra kring kris- och säkerhetsorganisation och 
kring ansvaret för det civila försvaret 

 mycket om regionala utvecklingsstrategin (RUS) som uppdateras nu, alla 
kommuner besöks digitalt 

 en ny planhierarki växer fram; nu rätt att göra regionala planer, inte i Kalmar län 
ännu, men arbete med så kallade strukturbilder pågår 

 konceptet Nära Vård (en primärvårdsreform att likna vid t ex Ädelreformen och 
LSS) kommer det att jobbas intensivt med, präglas av helhetssyn där den enskilde 
ska märka så lite som möjligt av den bakomliggande organiseringen av vården; 
kommer att påverka oss mycket, t ex beträffande digitalisering, utformning av 
lokaler etc 

Lokalt 

 Nosshult – försäljning? Andreas Horste, samhällsbyggnadschef meddelar att tolv 
tomter är sålda; att fyra reserverade snart är i mål; samt att alla lucktomter är sålda 
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 Haft lokalstyrmöte om bland annat VTT, Vimarhem och Uven, Kontaktcenter, 
Granen, Campus och Nybble 

 Statens servicecenter minskar sina öppettider något (behovsstyrt) 

 Itsam: Införande av Google Workspace är satt till den 15 november; Åtvidaberg 
och Itsam själva har redan migrerat; vilket har gått bra 

 Anders Helgée, miljö- och byggchef slutar den sista september; Hultsfred är igång 
med rekryteringen 

 Utvecklingschef Thomas Svärd slutar formellt sista augusti, siktet är inställt på 
intervjuer v 24-25 

 Intresseanmälan till SKR skickas in för ett utvecklingsprojekt kring effektivare 
kommun med målet att få ut mer och högre kvalitet för varje skattekrona, 
kommunstyrelsen måste ta ställning till deltagande senast den 17 aug 

 Företagsklimat (färsk rapport): vi ligger bra till, men finns förbättringspotential, 
förstaplatsen i landet för tillsyn brandskydd vilket ska uppmärksammas, höga 
betyg inom andra områden, överlag gott betyg 

 Svenskt näringslivs ranking (en åsiktsundersökning): Vimmerby på 230:e plats, 
två placeringar upp sedan förra året, många år kring denna placering; Vimmerby 
ökar i tolv av femton områden, men från låga nivåer; stor skillnad mellan betyg 
för beslutsfattare och beslutsfattarnas egen självbild 

 Behov av någon form av dialogrunda kring översiktsplan, Slusen, vision, Vackra 
Vimmerby, Agenda 2030, behöver få till ett bra paket och en plan för hösten och 
våren 2022; en plan för att främja helhet och samverkan bör helst finnas innan 
sommaren
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§ 159  2021/64 2021.3047  
 

Oförutsedda medel - status 
 

Sammanfattning 
Ekonomiavdelningen meddelar kommunstyrelsen följande bild av läget. 
 

Budget 2021 -3 500   
Lunch för gymnasieelever 234 KLN §22, Dnr 2020/230 2020.3853 
Lunch för gymnasieelever -178 KLN §4, Dnr 2020/230 
Digital boknings- och bidragslösning 150 KS §33, Dnr 2021/25 2021.548 
Medel för att stimulera fysisk aktivitet 150 KS §129, Dnr 2021/205 2121.2641 
Utökat hemsändningsbidrag 338 KSAU §142, Dnr 2020/226 
Modul för budget och prognos i 
ekonomisystemet 350 KS §55, Dnr 2021/145 2021.1582 
Summa som förbrukats 1 044   
      
Kvar efter förbrukade medel -2 456   
      
Reserverade medel     
Utökat hemsändningsbidrag 320 KS §56, Dnr 2020/226 2021.1616 
Summa som reserverats  320   
      
Kvar efter reserverade belopp -2 136   
      
Reserverade medel oklart belopp    
Vuxna på stan  KLN §6, Dnr 2021/24 
Lunch för gymnasieelever  KLN §4, Dnr 2020/230 
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§ 160  2021/66 2021.3048  
 

Anmälan av delegationsbeslut 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner anmälan av delegationsbeslut. 
 
Anmälan av delegationsbeslut inom kommunstyrelseförvaltningen t o m 2021-05-19 
(utom tidigare redovisade) – kommunstyrelsen 2021-05-25 
 

ärendekategori ärende och beslut delegat delegatens 
namn 

dnr-nr datum för 
beslut 

Parkeringstillstånd 
för rörelsehindrade 

Under perioden har 1 st 
ansökningar beviljats 
och 0 st har avslagits 

trafikingenjör Maria Åkerö 2021/88/308 2021-04-15-
-2021-04-30 

Utfärdade nyttokort 
och dispenser 

Under perioden har 1 st 
dispenser plus 10 st 
nyttokort utfärdats. 

trafikingenjör Maria Åkerö 2021/90/517 2021-04-15-
-2021-04-30 

Beslut om flytt av 
fordon 

Under perioden har 0 
fordon flyttats. 0 fordon 
har registrerats för 
skrotning 

trafikingenjör Maria Åkerö 2021/91/(4.9.2.5) 2021-04-15-
-2021-04-30 

Förordnande av p-
vakter 

Under perioden har 0 st 
p-vakter förordnats 

trafikingenjör Maria Åkerö 2021/92/(4.9.2.3) 2021-04-15-
-2021-04-30 

Tillfälliga lokala 
trafikföreskrifter 
och väghållarbeslut 

Under perioden har 4 st 
lokala trafikföreskrifter, 
0 st tillfälliga lokala tra-
fikföreskrifter och 0 st 
väghållarbeslut beslutas 

trafikingenjör Maria Åkerö 2021/93/(4.9.2.1) 2021-04-15-
-2021-04-30 

Upplåtelse av all-
män platsmark år 
2021 

Under perioden har 2 st 
upplåtelser beviljats 

trafikingenjör Maria Åkerö 2021/104/(4.6.5.2) 2021-04-15-
-2021-04-30 
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ärendekategori ärende och beslut delegat delegatens 
namn 

dnr-nr datum för 
beslut 

Utfärdade tran-
sporttillstånd 

Under perioden har 0 st 
transporttillstånd 
beviljats 

trafikingenjör Maria Åkerö 2021/69/(4.9.2.7) 2021-04-15-
-2021-04-30 

Beviljat investe-
ringsstöd  

Stöd till en bevattnings-
anläggning Storebro IF 
på 77 737kr 

utvecklingschef 
i samråd med 
föreningssam-
ordnare 

Thomas 
Svärd 

2021/255 2021-05-05 

Beviljat investe-
ringsstöd 

Stöd till upprustning av 
golv i föreningslokalen 
Vimmerby kampsport 12 
400kr 

utvecklingschef 
i samråd med 
föreningssam-
ordnare 

Thomas 
Svärd 

2021/255 2021-05-05 

Beviljat investe-
ringsstöd 

Stöd för golvbyte på 
utedansbanan Vimmer-
by folkets hus 25 500kr 

utvecklingschef 
i samråd med 
föreningssam-
ordnare 

Thomas 
Svärd 

2021/255 2021-05-05 

Beviljat investe-
ringsstöd 

Stöd för inköp av rotor-
gräsklippare till fotbolls-
planerna till Djursdala 
SK 60 000kr 

utvecklingschef 
i samråd med 
föreningssam-
ordnare 

Thomas 
Svärd 

2021/255 2021-05-05 

Beviljat investe-
ringsstöd 

Stöd för inköp av snö-
slunga, Storebro sport 
club 10 875kr 

utvecklingschef 
i samråd med 
föreningssam-
ordnare 

Thomas 
Svärd 

2021/255 2021-05-05 

Beviljat investe-
ringsstöd 

Stöd för inköp av gågräs-
klippare till Frödinge-
Brantestad SK, 10 000kr 

utvecklingschef 
i samråd med 
föreningssam-
ordnare 

Thomas 
Svärd 

2021/255 2021-05-05 

Beviljat utvecklings-
stöd 

Stöd för projekt med 
kostnadsfritt danskollo 
under sommaren, 
Vimmerby Dansstudio 
12 440kr 

utvecklingschef 
i samråd med 
föreningssam-
ordnare 

Thomas 
Svärd 

2021/258 2021-05-05 

Beviljat akut Covid-
19 stöd  

Stöd för hjälp med hy-
ran, Vimmerby afghan-
ska förening 15 000kr  

utvecklingschef 
i samråd med 
föreningssam-
ordnare 

Thomas 
Svärd 

2020/270 2021-05-05 
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Beslutsunderlag 
Anmälan av delegationsbeslut inom kommunstyrelseförvaltningen t o m 2021-04-14, id 
227496. 
 

Beslutet skickas till 
kommunstyrelseförvaltningens avdelningar 
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§ 161  2021/17 2021.3050  
 

Meddelanden till kommunstyrelsen och utskotten 2021 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av inkomna meddelanden 
 

Beslutsunderlag 
Sydarkiveras förbundsfullmäktige 2021-04-09 § 2 Budget, ekonomiska rapporter och bokslut 2020. 

Sydarkiveras förbundsfullmäktige 2021-04-09 § 3 Verksamhetsplan med budget, ekonomiska rapporter 
och bokslut 2022 

Remissvar - Remissen Riksintresse kommunikationer 

Remissvar_Länsstyrelsen Kalmar län_Bilaga pdf 

Remissvar_Länsstyrelsen Kalmar län_Svarsmall pdf 

Remissvar_Länsstyrelsen Kalmar län pdf 

Uppdaterad information från SMHI till samhällsaktörerna - Ny övergångsperiod för förnyade 
vädervarningar - 20210422 

Uppdaterad information - Ny övergångsperiod för förnyade vädervarningar - 20210422 

Brev från Lärarna Riksförbund till landets kommunstyrelseordföranden 

Protokoll Kommunförbundet Kalmar län 2021-04-20 
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§ 162  2021/68 2021.3052  
 

Presidiets remittering av motioner, medborgarförslag etc 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner presidiets redovisning av gjorda remitteringar. 
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsens presidium har beslutat remittera enligt nedan:  

 Uppdrag till samhällsbyggnadsavdelningen att tillsammans med utvecklings-
avdelningen bereda förslag till svar på motion ang hundrastgård (2021/214) 

 Uppdrag till samhällsbyggnadsavdelningen att tillsammans med utvecklings-
avdelningen bereda förslag till svar på medborgarförslag om att kommunen ska 
anlägga en discgolfbana (2021/217) 

 Uppdrag till samhällsbyggnadsavdelningen att bereda förslag till svar på motion (S) 
om belysta välkomstskyltar vid Vimmerby (2021/185) 

 Uppdrag till samhällsbyggnadsavdelningen att bereda förslag till svar på motion 
(SD) om att införa bussresor mellan Vimmerby och Gullringens simhall (2021/184) 

 Uppdrag till samhällsbyggnadsavdelningen att se över samverkansavtal och 
finansieringsfrågan inom ramen för budgetarbetet 

 Tidigare uppdrag till Håkan Westerback att bedöma relevansen för svar på remiss 
angående SOU 2021:10- Radiologiska skador. Om ett svar från Vimmerby 
kommun bedöms relevant ska Håkan Westerback också bereda förslag till 
remissvar. 

Håkan Westerback svarar kommunstyrelsens presidium att han anser att remissen 
inte bör besvaras av Vimmerby kommun, då den handlar om skadestånd och 
ersättningar kopplat till juridik och försäkringar vid en radiologisk olycka.
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§ 163  2021/67 2021.3054  
 

Rapportering från konferenser och sammanträden 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen noterar att inga rapporter föreligger vid detta möte. 
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§ 164  2021/18 2021.3055  
 

Inbjudningar 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen noterar att Marie Nicholson (M) kommer att delta i Föreningsstämma 
Föreningen Energikontor Sydost i sin kraft av styrelseledamot i föreningen. 
 

Beslutsunderlag 
Inbjudning/kallelse till Föreningsstämma Föreningen Energikontor Sydost 2021-05-28 
har inkommit. 
 

Beslutet skickas till 
Marie Nicholson (M) 
Liselott Frejd (för kännedom) 
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§ 165  2020/58 2021.3056  
 

Ceosvallen/Krönsmon: Markanvisningsavtal, avsiktsförklaring m.m. 
Mercatus Engineering AB 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att godkänna markanvisning till 
Mercatus Engineering AB i enlighet med upprättat förslag till markanvisningsavtal 
 

Sammanfattning 
Bakgrund  
Mercatus Engineering AB har inkommit med en förfrågan om markanvisning genom 
direktanvisning för ett ca 2 400 kvm stort område beläget inom fastigheten Vimmerby 
3:6.  

Mercatus Engineering AB önskar expandera sin verksamhet och bygga nya 
ändamålsenliga lokaler anpassade efter dagens behov i anslutning till befintlig 
etablering. Verksamheten är idag belägen inom fastigheterna Vimmerby 3:327 samt 
Vimmerby 3:315. Fastigheterna angränsar till den del av Vimmerby 3:6 som är berörd 
av förfrågan om markanvisning. 

Berört markområde är enligt gällande detaljplan från 2008 utpekat som allmän plats 
sportfällt. I kommunens fördjupade översiktsplan för Vimmerby stad från 2016 föreslås 
dock en ändrad markanvändning till handel/verksamhet för det markområde som nu är 
aktuellt för markanvisning.  

Enligt kommunens riktlinjer för markanvisning (KF 10 maj, 2021/152, § 71) kan en 
aktör ansöka om direktanvisning. Kommunen bedömer från fall till fall om 
direktanvisning är lämpligt. En markanvisning ger aktören ensamrätt att under en 
begränsad tid förhandla med kommunen om överlåtelse av mark. Vid tecknande av 
markanvisningsavtal erläggs en markanvisningsavgift. Om en ny detaljplan behöver 
upprättas eller ändras är avtalstiden för markanvisning maximalt två år. 
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Aktuell situation 
För att möjliggöra den av Mercatus Engineering AB tänkta byggnationen krävs att en ny 
detaljplan tas fram för markområdet. Samhällsbyggnadsavdelningen har ansökt om 
planändring för del av fastigheten Vimmerby 3:6. Planändringen avser dock ett större 
område än markanvisningsområdet. Om prövningen av detaljplanen visar att det är 
lämpligt med föreslagen verksamhet är kommunens avsikt att markanvisningen ska 
ersättas med ett marköverlåtelseavtal i samband med att detaljplanen antas. 

Samhällsbyggnadsavdelningen har upprättat ett förslag till markanvisningsavtal, se do-
kument med id 228963. 
 
Resurser och finansiering 
I samband med att markanvisningsavtalet godkänns av kommunfullmäktige ska 
Mercatus Engineering AB erlägga en markanvisningsavgift på 100 000 kronor till 
kommunen. Avgiften avräknas sedan köpeskillingen vid marköverlåtelsens fullbordan. 
Om markanvisningen inte fullföljs återbetalas inte markanvisningsavgiften. 

Efter att ny detaljplan vinner laga kraft får kommunen en intäkt genom markförsäljning. 
Markpriset för direktanvisningen kommer att sättas utifrån den byggrättsvärdering som 
tas fram av kommunen i samband med att detaljplan antas. 
 
Bedömning 
Markanvisningen bedöms genomförbar och är en förutsättning för utvecklingen av 
Mercatus Engineering AB:s verksamhet. Markanvisningen är även gynnsam för 
Vimmerby kommuns fortsatta utveckling sett till verksamhetsetablering. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, id 228957 
Förslag till markanvisningsavtal med tillhörande bilagor, id 228963 
 
Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige 
--- 
samhällsbyggnadsavdelningen 
mark- och exploateringsenheten (mex@vimmerby.se) 
miljö- och byggnadsförvaltningen 
utvecklingsavdelningen 
ekonomiavdelningen 
Vimmerby Energi & Miljö AB
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§ 166  2021/163 2021.3060  
 

Remiss angående valkretsindelning vid 2022 års val till regionfullmäktige 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar lämna följande svar till Region Kalmar län: 

Valkretsindelningen bör skapa förutsättningar för en fullmäktigeförsamling som 
återspeglar väljarna, både geografiskt, från länets olika delar, och parlamentariskt i 
förhållande till respektive partis röstetal. Det är för nära inpå för att hinna göra en 
översyn av valkretsindelningen inför valet 2022. 

Svaret meddelas kommunfullmäktige 
 

Sammanfattning 
Leif Larsson, kommunfullmäktiges ordförande, redogör kort för ärendet och det faktum 
att kommunstyrelsen, givet det brådskande i ärendet, kan ta beslut om svar och att detta 
meddelas kommunfullmäktige. 

Kommunstyrelsen diskuterar frågan och är enig i att nuvarande ordning bör gälla även i 
samband med valet 2022. 

Ola Gustafsson (KD) presenterar ett förslag till svar, vilket efter diskussion, kortas 
något och beslutas av kommunstyrelsen. 
 

Beslutsunderlag 
Remiss angående valkretsindelning vid 2022 års val till regionfullmäktige, handlingsid 
KS 2021.1449 
 

Beslutet skickas till 
Region Kalmar län 
kommunfullmäktige i Vimmerby kommun
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